
                                       Protokół Nr XVII /2016 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  29 lutego   2016 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski witając zgromadzonych  uczestników Sesji. Minutą ciszy została 

uczczona pamięć Żołnierzy Wyklętych. Przewodniczący Rady zapoznał             

z porządkiem obrad.  W obradach Sesji wziął udział Komendant Komisariatu 

Policji w Małogoszczu asp. szt. Jerzy Tryl  oraz Członek Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego Pan Marek Szczepanik. Porządek obrad został poddany pod 

głosowanie. Wszyscy jednogłośnie byli za jego przyjęciem. Na stan 15 radnych 

udział w sesji wzięło 14 radnych zgodnie z załączoną listą obecności. Na 

sekretarza została powołana radna Pani Lidia Turek zam. Węgleszyn Dębina, 

która wyraziła zgodę. 

Porządek obrad : 

   

1. Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

3. Interpelacje  radnych. 

4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego. 

6. Informacja o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie : 

   - określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiem  

      bezdomności zwierząt na terenie gminy Oksa w 2016 roku 

   -  określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  

      o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania  

      zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

    - wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

      zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

      zwierzętami oraz w zakresie prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 

      grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części 

    - określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli i innych form wychowania 

      Przedszkolnego, publicznych szkół podstawowych i gimnazjów, dla których gmina  

      Oksa jest organem prowadzącym, stosowanych na drugim etapie postępowania 

            rekrutacyjnego  

           - zmian w budżecie gminy na 2016 rok.  

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych 

10. Zamknięcie obrad. 

 

 Ad. 3. 

Podczas obrad tej Sesji interpelacji nie zgłoszono. 



   

Ad. 4. 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

  

Ad. 5. 

 Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego przedstawił 

Komendant Komisariatu Policji w Małogoszczu Pan asp.szt. Jerzy Tryl. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.                                                         

W tej sprawie zabrał głos radny z Oksy Pan Adamczyk Ryszard który zwrócił 

się z prośbą do Komendanta Policji aby przy planowaniu służby podczas 

organizowania meczy  przyjrzeć się kibicom Korony Kielce którzy dewastują 

ławki w parku w Oksie 

Zabrał głos Wójt Gminy który poinformował o reorganizacji Komisariatu Policji 

w Nagłowicach , będzie problem i zarzuty z tego tytułu jak będzie Komisariat    

w Nagłowicach a dlaczego nie w Oksie. 

Zabrał głos  Przewodniczący Rady który poinformował, iż policja nakłada 

mandaty karne za przemieszczanie się nie tą stroną, by nie nakładać mandatów 

lecz stosować pouczenie. 

Zabrała głos sołtyska z Tyńca która poinformowała iż mieszkańcy Tyńca 

również zostali ukarani mandatem za przemieszczanie się nie tą stroną. 

 

Ad. 6.   

Informacje o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych przedstawił 

Komendant Gminny Pan Krzysztof Kolekta – informacja stanowi załącznik do 

protokołu. 

W tej sprawie zabrała głos Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Oksie 

Pani Maria Supernat, która podziękowała za pomoc w zorganizowaniu 

udzielania pierwszej pomocy przez strażaków z Oksy. 

Ad. 7. 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

- określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiem 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Oksa w 2016 roku 



za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się      

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami oraz w zakresie prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt,   

a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego, publicznych szkół podstawowych i gimnazjów, 

dla których gmina Oksa jest organem prowadzącym, stosowanych na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmian w budżecie gminy na 2016 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

Ad. 8 

 W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali : 

- sołtys z Zakrzowa Andrzej Banaś – czemu firma TAMAX nie zabiera 

sznurków oraz aby wykopać rów obok drogi w kierunku  od Kwapnia do Ulżyk 

gdyż robią się zastoiska wodne na asfalcie i niszczy się asfalt 

- radny z Oksy Adamczyk Ryszard – podziękował Wójtowi za udostępnienie 

autokaru  na pielgrzymkę rolników do Częstochowy, przejazd na koszt gminy, 

natomiast uczestnicy płacą tylko ubezpieczenie 

- radna z Lipna Mieczysława Bielas – na drodze obok posesji Pana 

Bodziechowskiego jest dużo wody , nie ma poboczy, woda pryska na płot   

- radny z Oksy Kolekta Krzysztof – chodzi o chodnik w Oksie na                     

ul. Włoszczowskiej , jakie są poczynania w tym kierunku. 

Ad. 9 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych: 



- sołtysowi z Zakrzowa – zwrócimy się do firmy TAMAX o podejście do tej 

sprawy , koparka będzie i zostanie wykopany rów 

- radnej z Lipna – jest to droga powiatowa, ta sprawa zostanie przekazana do 

Zarządu Dróg Powiatowych w Jędrzejowie 

- radnemu z Oksy – dokumentacja na chodnik zostanie opracowana przez 

pracowników Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich , będzie              

to          w pasie drogowym. 

Radny z Oksy Pan Ryszard Adamczyk – zwrócił się z pytaniem w sprawie 

realizacji programu 500+ - czy będzie zatrudniona osoba czy Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej będzie wykonywał to zadanie. Wójt udzielił odpowiedzi     

iż na to stanowisko jest ogłoszony nabór. 

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował 

za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 

 

 

 


